
Roses far� una reuni� amb Interior i comerciants pels «top

manta«

L'alcaldessa, Montse Mindan, reconeix quecal trobar solucions a aquesta

problem�tica

La darrera actuaci� policial.

ROSES | G.T

L'alcaldessa de Roses, Montse Mindan (CiU), assegura que cal

posar f i a la problem�tica dels venedors "top manta" i que hi ha

prevista una reuni� amb el director dels Serveis Territorials

d'Interior a Girona, Alber t Ballesta, i els comerciants de la zona per

abordar la situaci�. Mindan ho va recon�ixer durant el ple de dilluns

i arran d'una pregunta del PSC, a l'oposici�, que va aler tar que el

sector comercial est� "tip" i molt preocupat per aquesta situaci�.

Precisament, la setmana passada es va dur a terme un altre

operatiu amb una quarantena d'agents de tres cossos policials amb

l'objectiu "d'assetjar" aquest colálectiu que es dedica a la venda de productes falsif icats.

"Sabem que tenim un problema i ens alegra que digui que no nom�s el t� Roses per� hi he de posar soluci�. Tan

bon punt vaig accedir a l'alcaldia vaig convocar una junta de seguretat per abordar-ho i avui mateix m'ha trucat

Alber t Ballesta preocupant-se per la situaci� i comprometent-se a una reuni� amb el sector comercial per

tractar-ho", va respondre l'alcaldessa. En aquest sentit va assegurar que hi convidaria l'oposici� quan hi hagu�s

una data concretada per tal de treballar conjuntament contra aquesta problem�tica.

Roses pateix des de fa anys aquesta situaci� i durant aquest estiu s'han intensif icat els operatius policials per a

posar-hi f i. Per una banda, s'han fet patrullatges de la policia local amb identif icacions i conf iscacions i, per

l'altra, operatius m�s grans amb diferents cossos policials. Malgrat aix�, de moment, no s'hi ha trobat cap soluci�

def initiva.
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